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كسب جايگاه در شوراي المپيك آسيا حاصل موفقيتهاي ورزش ايران بود

رئيس كميته ملي المپيك ايران با اشاره به انتخابش بهعنوان نايب رئيس شوراي المپيك آسيا گفت: اين موضوع حاصل

موفقيتهاي ورزش ايران بود كه با برنامهريزي مدون و منسجم به دست آمد.

رئيس كميته ملي المپيك ايران با اشاره به انتخابش بهعنوان نايب رئيس شوراي المپيك آسيا گفت: اين موضوع حاصل موفقيتهاي
ورزش ايران بود كه با برنامهريزي مدون و منسجم به دست آمد.

محمد عليآبادي در گفتوگوي اختصاصي با خبرنگار ورزشي خبرگزاري فارس درباره انتخابش به عنوان نايب رئيس شوراي المپيك
آسيا (OCA) عنوان كرد: براي اين كار بايد نشان ميداديم كه براي ورزش چه اقداماتي انجام شده است. تمام فعاليتهايي را كه

انجام شده بود همانگونه كه در داخل اطلاع ميداديم در بخش بينالمللي نيز اطلاعرساني ميكرديم.
وي افزود: در ملاقاتهايي كه با ژاك روك رئيس كميته بينالمللي المپيك و شيخ احمد رئيس شوراي المپيك و همچنين ساير
مسئولان داشتم گزارشهاي لازم را ارائه كردم و در برخي موارد نيز به صورت مكتوب اين موارد را به اطلاع جامعه جهاني ورزش

رسانديم.
رئيس كميته ملي المپيك ايران تأكيد كرد: به مسئولان جهاني اعلام كرديم كه اتفاقات بزرگي در ورزش ايران رخ داده است. رشد
100درصدي فضاي ورزشي كه رشد چشمگيري بود، رشد ورزش بانوان كه 50 درصد جامعه كشور را تشكيل ميداد، رشد ورزش
همگاني و مدالآوري برخي رشتهها همانند تيراندازي و قايقراني كه در بازيهاي آسيايي صاحب مدال نبودند از جمله اتفاقاتي بود كه

در ورزش ايران رخ داده بود.
عليآبادي در ادامه گفتوگو با خبرنگار فارس اظهار داشت: اين اتفاقاتي كه در ورزش ايران رخ داده بود به اطلاع مسئولان جهاني
رسيد و آنها ديدند كه ورزش ايران رشد و پيشرفت كرده است. رشد 700 درصدي مدالآوري بانوان در بازيهاي آسيايي كه از 2 دو
مدال به 14 مدال افزايش يافت و بسياري از اتفاقات ديگر مسئولان جهاني را متقاعد كرد كه يك برنامهريزي مدون و جامع و منسجم

در ورزش ايران رخ داده است.
نايب رئيس شوراي المپيك آسيا يادآور شد: ما دو موضوع را پيگيري ميكرديم يكي كرسيهاي كميته بينالمللي المپيك (OIC) كه حق
ايران است كه نماينده داشته باشد و در حال پيگيري آن هستيم و ديگري هم داشتن يك جايگاه مناسب در شوراي المپيك آسيا

.(OCA)
عليآبادي خاطرنشان كرد: خوشبختانه اقداماتي كه صورت گرفت و كمكهايي كه دوستان ما در ورزش از جمله آقاي افشارزاده كردند و
با پيگيريهاي صورت گرفته موفق شديم در شوراي المپيك آسيا صاحب كرسي شويم. در اين راه شيخ احمد خيلي با ما همراه بود و

جا دارد از او تشكر كنم و خدا را شكر ميكنم كه اين اتفاق براي ورزش ايران رخ داد.
رئيس كميته ملي المپيك ايران در ادامه گفتوگو با فارس عنوان كرد: هميشه مردم بايد توقع داشته باشند و مجريان بايد به توقعات
آنها پاسخ دهند. رسيدن به سطح درخواست و توقع مردم خيلي سخت است. مردم ما دوست دارند تيمهاي ورزشيشان در
رقابتهاي مختلف موفق شوند و اين برآمده از عشق آنها به كشورشان است. اين موضوع البته فقط مختص ورزش نيست و در

حوزههايي ديگر مثل علوم، اقتصاد و صنعت و . . . نيز مردم دوست دارند ايران به جايگاه بالايي برسد.
عليآبادي درباره انتقادهايي كه از او ميشد، گفت: اگر از معدود افرادي بگذريم مردم، خبرنگاران، ورزشكاران و ساير افراد وقتي
ميبينند كارها در حال انجام شدن است رضايت ميدهند. ما خودمان را مكلف ميدانيم كه دنبال خواستههاي مردم بدويم اين وظيفه

يك دولت و مسئولان يك دولت است كه به دنبال خواستههاي مردم بدوند.
نايب رئيس شوراي المپيك آسيا اضافه كرد: قرار نيست خواستههاي مردم كوچك باشد بلكه قرار است خواستهها و توقعات آنها بزرگ

باشد و ما نيز به دنبال برآورده كردن اين خواستهها هستيم.
عليآبادي در پايان گفتوگو با فارس تأكيد كرد: ما مردم قدرشناسي داريم و هرچه در توان داريم بايد براي رضايت آنها به كار بگيريم

هرچند كه نتوانيم به آن سطح برسيم اما اين دليل نميشود كه دست از تلاش برداريم.
گفتني است، پنجاه و هشتمين نشست اعضاي هيئت اجرايي و هيئت رئيسه شوراي المپيك آسيا روز گذشته در شهر توكيوي ژاپن
برگزار شد كه طي آن محمد عليآبادي رئيس كميته ملي المپيك ايران به عنوان نايب رئيس شوراي المپيك آسيا (OCA) انتخاب شد.
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